

التاريخ : 14 أكتوبر 2021

Messrs. Hotel Establishments General Managers

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمون

Circular No. (10) 2021

تعميم رقم (10) 2021

Subject: updating the precautionary of Wedding Halls & Mass Events Capacity in Sharjah

الموضوع : تحديث الإجراءات الاحترازية في قاعات الأعراس والفعاليات في الشارقة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،

We would like to take this opportunity to thank you for your continued cooperation with SCTDA. In reference to the above subject, and in accordance with the decision of the local Emergency, Crisis and Disaster Management team in Sharjah, the following update has been adopted with regard to wedding and event halls:

تهديكم هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة أطيب التحيات، نود بداية أن نشكركم على تعاونكم الدائم مع الهيئة، و بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، ووفقاً لقرار الفريق المحلي لإدارة الطوارئ والأزمات والكوارث بالشارقة، فقد تم اعتماد التحديث التالي حول قاعات الأعراس والمناسبات:

- Increasing the attendee numbers in wedding and event halls to 80% of the capacity.
- Ensuring a distance of one and a half meters between individuals and between tables and allowing guests to sit at the same table, considering the distance and adherence to the precautionary measures.
- Allowing all age groups to enter, with the adoption of the use of the green and safe pass system to enter the wedding and event halls. (through activation of the Al-Hosn application and the appearance of the green pass)

- رفع نسبة الحضور في قاعات المناسبات والحفلات إلى 80% من الطاقة الاستيعابية.
- الالتزام بمسافة التباعد الجسدي متر ونصف بين الأفراد وبين الطاولات والسماح لهم بالجلوس على الطاولة الواحدة مع مراعاة التباعد و الإلتزام بالإجراءات الاحترازية.
- السماح لجميع الفئات العمرية بالدخول ، مع اعتماد استخدام نظام المرور الأخضر والآمن لدخول قاعات المناسبات و الحفلات. (وذلك عبر تفعيل تطبيق الحصن و ظهور النتيجة باللون الأخضر)

Based on the above updates, the Authority emphasises the need to fully adhere to the precautionary measures and procedures issued in advance. The Authority will continuously assess the new situation with the health authorities, and we appreciate your constant cooperation and value your efforts as key partners to serve public interest and protect the safety and health of the community.

و عليه توجه الهيئة بضرورة التقيد بكافة التدابير الوقائية و الإجراءات الاحترازية الصادرة مسبقاً ، و ستقوم الهيئة بشكل مستمر بتقييم الوضع المستجد مع السلطات المختصة، و إننا نقدر تعاونكم الدائم و نشمن جهودكم كشركاء رئيسيين لخدمة الصالح العام و حماية سلامة و صحة المجتمع



Kindly note that SCTDA inspectors will be visiting hotel establishments to ensure adherence to these instructions.

يرجى العلم بأنه سيتم تفتيش المنشآت الفندقية و جميع مرافقها من قبل مفتشي الهيئة للتحقق من الالتزام بهذه التعليمات.

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،

حكومة الشارقة
Government of Sharjah
هيئة الإنماء التجاري
والسياحي بالشارقة
Sharjah Commerce & Tourism
Development Authority

